
w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r. i r

15
روایت داغ

سیدحسین 
پشیمان شد 

می مانم! 
حســینی  سیدحســین 
پرســروصدای  دروازه بــان 
اســتقلال با انتشــار پستی 
به تمام حواشــی و شایعات 
اخیر پایــان داد تا  ماندنش تا 
 انتهای فصل در جمع آبی ها را

 قطعی کند. 

نکونام دوباره 
رفت؛ بس نیست 

آقا جواد؟
نکونام ســرمربی  جــواد 
نســاجی مازنــدران بعد از 
کش وقوس های فراوان ضمن 
ابراز ناراحتی از تصمیم مالکان 
 باشــگاه به طور قطعی از این 
تیم قائمشهری برای همیشه 
خداحافظی کرد؛ اتفاقی که 
برای چندمین بار در روزهای 

 گذشته رخ داده است. 

مجریان جشنواره 
فجر شناخته 

شدند 
در سی وهفتمین جشنواره 
فیلــم فجر نیــز طبــق روال 
ســال های قبل، بعد از نمایش 
فیلم ها نشست پرسش و پاسخ 
آثار برگزار خواهد شد و امسال 
فرزاد حسنی، منصور ضابطیان، 
احسان کرمی، محمود گبرلو 
و حمیدرضا مدقق مسئولیت 
اجرای نشســت ها را برعهده 

خواهند داشت.

بهمن فرمان آرا 
دوباره بازیگری 

می کند
کارگردان  فرمان آرا  بهمن 
سرشناس ســینمای ایران و 
خالق فیلم های »خانه ای روی 
آب«، »شــازده احتجــاب«، 
»بوی کافور عطــر یاس« و ... 
در »مجبوریم« تازه ترین فیلم 
رضا درمیشــیان ایفای نقش 

می کند.

 

در مراسمی که در شهر تورنتو کانادا و توسط ایرانیان مقیم این شهر برگزار شد کریم باقری، مربی تیم پرسپولیس  مورد 
تقدیر قرار گرفت. در این مراسم ویدیوهای ضبط شده از افشین پیروانی، خداداد عزیزی و وحید هاشمیان  پخش شد که 
درمورد کریم باقری حرف زدند. خداداد عزیزی در مورد کریم باقری گفت: »به اعتقاد من کریم  باقری یکی از بازیکنانی 
اســت که تاریخ دیگر به خود نخواهد دید. برای او آرزوی سلامتی و موفقیت دارم.« وحید  هاشمیان هم در مورد کریم 
باقری این چنین گفت: »کریم باقری یکی از بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال ایران  بود. او تمام ویژگی های یک فوتبالیست 

حرفه ای را داشت. بازیکنی بود که در چند پست بازی می کرد. کریم  باقری یکی از استثناهای فوتبال ایران بود.« 

 تقدیر از
 کریم باقری 

در کانادا

عکس نوشت

حسین جسمی یکی از 3 خواننده ای که با دشداشه سفید در مراسم افتتاحیه جام ملت های 
آسیا حضور یافت،  اصلیتی ایرانی دارد و متولد جزیره قشــم در خلیج فارس است. این 
خواننده نسبتا معروف که نام خانوادگی خود را از  قشمی به جسمی تغییر داده، بیش از دو 

دهه ساکن امارات است. 
 

گرت بیل ستاره ولزی رئال مادرید که در شب شکســت دو بر صفر کهکشانی ها مقابل 
سوسیداد به دلیل مصدومیت  حضور نداشت، در دقیقه 78 بازی ورزشگاه را با خودروی 
خود ترک کرد. شکار تصویر ترک ورزشــگاه توسط یکی  از دوربین ها واکنش های منفی 

زیادی علیه بیل ایجاد کرده است.  

تصویری از فاطمه گودرزی در سریال عاشــقانه »لحظه گرگ و میش« ساخته همایون 
اسعدیان که از شنبه ۲۲ دی ماه روی آنتن  شبکه سه سیما می رود. 

امیــر جعفری با انتشــار 
تصویری از خــود در فیلم 
»مــن می ترســم« بهنام 
اینســتاگرام،  در  بهزادی 
که  »خوشــحالم  نوشت: 
فرصتی شد تا  برای دومین 
بار پس از همــکاری موفق 
جلوی  تصــادف«  »قاعده 
دوربین بهنام بهزادی رفتم 
و امیدوارم تا همیشــه این 
همکاری ادامه  پیدا کند. کار 
کردن با این کارگردان دقیقا 
خود سینما اســت چرا که 
نــگاه او و نظمی که در عین 
 کار در تمام بخش های تولید
 دیده می  شود، کاما حرفه ای 

و فراتر از انتظار است.« 

تیتربازی

  سرود بحرین 
اینستاگرام را منفجر کرد

انتشار یک کلیپ از ترانه تیم ملی بحرین باعث شد تا موج 
دوباره انتقاد از سرود ایران در جام ملت ها به وجود بیاید 

شهروند| اگر از ساعات اولیه دوشنبه شب 
در اینســتاگرام گردش کرده باشــید، بدون 
شک یک کلیپ بحرینی با خواننده ای گمنام 
توجه تان را جلب می کند. کلیپی که توســط 
یک خواننــده خیابانی در کشــور بحرین به 
عشق تیم ملی این کشور قبل از جام ملت های 
آســیا تهیه شــد و حالا از آن به عنوان سرود 
رســمی تیم ملی بحرین یاد می شود؛ درباره 
این کلیپ این نکته گفته می شــود که وقتی 
کار آماده شــده از سوی خواننده عرب زبان به 
دست مســئولان فدراســیون فوتبال بحرین 
رسیده، آنها از او دعوت کردند و حاضر شدند 
ترانه اش را به عنوان ســرود رسمی تیم  ملی 
این کشــور قبل از جــام ملت هــا برگزینند. 
ســرودی که نه برایش مراسم رونمایی گرفته 
شــد و نه خواننده اش برای برگزاری کنسرت 
به امارات ســفر کرد. ایــن ترانه بــا ریتمی 
جذاب که در ایران 6 و 8 نامیده می شــود، به 
طرفداری از تیم ملی بحرین می پردازد و شور 
و هیجان زیــادی را به شــنونده القا می کند. 
اتفاقی که هرگز آن را در ترانه ســالار عقیلی 
برای جام ملت ها و در آهنگ ماهور برای جام 
ملت ها ندیدیم و نشنیدیم. همین مساله هم 
دســتمایه بلندشــدن صدای اعتراض ها در 
فضای مجازی شده است. بسیاری از کاربران 
با تماشــای کلیپ بحرینی و شنیدن ترانه آن 
به مقایسه اش با ســرودهای رسمی تیم ملی 
قبل از تورنمنت های مهــم پرداخته اند. ترانه 
بحرینی بسیار مورد اســتقبال قرار گرفته که 
این موضوع به خوبی مشــخص اســت همه 
مردم فوتبال دوســت در سراسر جهان قبل از 
تورنمنت های مهم دنبال ترانه هایی هســتند 
که ریتمی جذاب داشــته باشــد و به عبارت 
بهتر کسی برای سرود تیم ملی فوتبال دنبال 
ترانه فاخر با صداهای ماندگاری مثل ســالار 
عقیلی و... نیست. جام ملت ها هم که گذشت، 
اما این امیدواری وجود دارد که اگر مسئولان 
فدراســیون فوتبال برای تورنمنت های سال  
آینده خواســتند ترانه ای را به عنوان ســرود 
رسمی انتخاب کنند، به خواسته مخاطبان و 

فوتبال دوستان احترام بگذارند.
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از روز گذشــته به قدری توییت درباره 
مقوله زن و حجاب در شبکه های اجتماعی 
منتشر شــد که این دو هشــتگ به ترند 
اول شــبکه اجتماعی توییتر تبدیل شد. 
صحبت های بسیار مهم مقام معظم رهبری 
در مقاطع زمانی مختلف پیرامون حجاب و 
نگاهی که غربی ها به زن دارند هم به دفعات 
بسیار توسط کاربران منتشر شد. در چنین 
فضایی تعداد زیادی از کاربران هم به تهاجم 
فرهنگی اشاره داشتند. از طرفی توییت های 

زیادی هم در راستای بررسی شرایط پوشش لباس زنان در جامعه ایران منتشر شد و مردم نظرات متفاوت خود را 
با این مساله با یکدیگر در میان می گذاشتند. گفتنی است عده ای هم با استفاده از هشتگ حجاب کهن به بررسی 
شرایط تاریخی حجاب در ایران پرداخته و تاکید دارند که از سال ها قبل این شرایط فرهنگی در کشور ایران وجود 

داشته است و زنان سعی می کرده اند پوشش مناسبی برای خود داشته باشند.
 

بــدون تردیــد المیرا شــریفی مقدم 
مشــهورترین گوینده و مجری سال های 
اخیر شبکه خبر بوده اســت. او اتفاقا در 
فضای مجازی هم حضــوری فعال دارد 
و دربــاره مســائل مختلــف در توییتر و 
اینستاگرام نظرات خود را منتشر کرده و 
با مردم به اشتراک می گذارد. این گوینده 
خبر اخیرا در زمان خواندن مشروح خبر 
فروش سامانه موشــکی به ترکیه، گافی 
جنجالــی داد و ویدیو تپــق تاریخی اش 
حسابی در شــبکه های اجتماعی توسط 

مردم دیده شد. شریفی بعد از این اتفاق  ویدیو مصاحبه اش با شبکه خبر درباره این گاف را در توییتر خود منتشر 
کرد و برای مردم نوشت:»خوشحالم که لبخند به لب های شما اومد.« شریفی مقدم عنوان کرده هنگامی که در حال 
خواندن متن خبر بوده،  چینش کلمات کنار یکدیگر باعث شده که سامانه موشکی را سامانه پوشکی بخواند  و حالا 
این اشتباه رخ داده است. این گاف و توضیح شریفی مقدم واکنش های گسترده کاربران را در پی داشت که خیلی ها با 

آن شوخی کرده بودند و عده ای هم به او ایراد گرفته بودند.
 

با حرف های تازه مهدی یراحی در دفاع از خود و البته انتقاد از محســن چاوشی حالا موج کامنت های هواداران 
چاوشی به صفحه براحی رفته اســت. ماجرا چند روز قبل از خبر ممنوع الفعالیتی یراحی به دلیل تغییر در متن و 
انتشار کلیپ پاره سنگ شروع و بعد مشخص شد که شرکت جام سبز تا اطلاع ثانوی ممنوع الفعالیت است. او دو 
روز قبل در برنامه رادیویی در حین صحبت هایش برای دفاع از خود به موضوعی اشاره کرد و شاید فکر نمی کرد تا 
این اندازه جنجالی شود. او بدون این که نامی از محسن چاوشی بیاورد، به یکی از قطعات جدید این خواننده با نام 
»مسلخ« اشاره کرد و گفت: »چندی پیش یک هنرمند کاری نژادپرستانه را بدون مجوز بیرون داد، اما چون مستقل 
نبود،  وزارت ارشاد به سادگی از کنارش گذشت.« همین حرف ها کافی بود تا طرفداران محسن چاوشی به صفحه 
اینستاگرام او بروند و به تندی از یراحی انتقاد کنند. بیشتر کامنت های طرفداران چاوشی با این مضمون است که چرا 
یراحی برای دفاع از خود پای همکارش را هم به این پرونده باز کرده است. نکته جالب در مورد رابطه چاوشی و یراحی 
این است که چاوشی تاکنون تنها یک بار در محافل عمومی حاضر شده و آن هم حضورش در کنسرت مهدی یراحی 
بوده است که ویدیویی هم از حضور این خواننده در کنسرت یراحی وجود دارد. البته همزمان با این حرف وحدیث ها 
ماجرای دیگری هم در صفحه یراحی در جریان است. بعد از صحبت های او در رادیو، خیلی از رسانه ها تیتر زدند که 
یراحی عذرخواهی کرده، اما یراحی چند ساعت بعد در یک استوری توضیح داد که هیچ وقت عذرخواهی نکرده و 

پای حرف هایش ایستاده است و هشتگ راضی ام_ از_جرم_خودم به راه انداخت.

#سامانه_   پوشکی
#یراحی_چاوشی 

#حقیقت_ زن#حجاب_کهن
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در هر بـار تمریـن پناهگیری، 
در محل هـای امـن پناهگیری 
کنید تـا انجـام ایـن عمل در 
زمـان وقـوع زلزلـه، نیـاز بـه 

صـرف وقت نداشـته باشـد.
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شهروند| پردیــس تماشــاخانه تئاتر 
»شــهرزاد« به عنوان یکی از ســالن های 
پرکار نمایشی تهران با گذشت بیش از 12 
روز همچنان در بلاتکلیفی به سر می برد و 
جالب این که هیچ کدام از مدیران دولتی و 
خصوصی تئاتر هم درباره آن توضیح روشنی 

نمی دهند.  
ماجرا از عصر چهارمین روز زمستان شروع 
شد و رسانه ها خبر تعطیلی این تماشاخانه 

را نوشتند، اما مدیر این سالن خصوصی خبر را تایید نکرد تا یک روز بعد 
که شــهرام کرمی، مدیرکل هنرهای نمایشی از تعطیلی پردیس تئاتر 
شهرزاد به دستور دادگســتری خبر داد. او گفت که مدیر تماشاخانه و 
مرکز هنرهای نمایشی از سوی دایره حقوقی خود در تلاش برای رفع این 
مشکل هستند: »از دید اداره کل هنرهای نمایشی، تعطیلی یک سالن 
اصلا اتفاق خوشایندی نیست و ما تلاش داریم به زودی و در کوتاه ترین 
زمان مشکل این سالن حل شود.« اگرچه هیچ کس دلیل اصلی این اتفاق 
را نمی گفت، اما شایعات حکایت از اتهاماتی داشت که به همین سادگی ها 
رفع شدنی نیست، تا این که مدیر روابط عمومی تئاتر شهرزاد دراین باره 
توضیحاتی داد: »تمامی فعالیت های مجموعه مــا در چارچوب قانون 

شکل گرفته است و ســایت فروش بلیت 
نمایش های درحال اجرا به دستور مدیرکل 
مرکز هنرهای نمایشی، به صورت غیرقانونی 
از صبح روز چهارشنبه ۵ دی ماه بسته شده 
اســت. مجوز فعالیت های این مجموعه به 
هیچ وجه باطل نشــده است.« ظاهرا هیچ 
نامه ای از سوی نهادهای نظارتی و امنیتی 
برای مدیریت ســالن ارسال نشــده بود، 
بنابراین مدیریت سالن قصد داشت اجراهای 
نمایشی در تئاتر شهرزاد را از یکی دو روز بعد از سر بگیرد، اما این اتفاق 
نیفتاد، آن هم درحالی که علی شعاعی، مدیر هنری تماشاخانه شهرزاد 
همین چند روز قبل شایعات مطرح شــده درباره اتهامات تماشاخانه را 
ردکرد و گفت: »بروز مشکلات اخلاقی در تماشاخانه شهرزاد و بسته شدن 
این تماشاخانه به این دلایل را تکذیب می کنم، زیرا هیچ سندیتی نسبت 
به این شــایعات وجود ندارد. واقعیت مطلب آن است که در این فاصله 
تمامی اتهاماتی که به مجموعه شــهرزاد وارد شده بود، کاملا لغو شده و 
مشخص شد که این اتهامات در کل مربوط به شهرزاد نبوده است. درحال 
حاضر شهرام کرمی به عنوان رئیس مرکز هنرهای نمایشی باید جوابیه ای 

صادر کند تا روال بازگشایی شهرزاد پیش رود.«

شهروند| به نظــر می رسد فوتسال 
ایــران روزهای خوبی را پشــت ســر 
نمی گذارد و اظهارات ســرمربی سابق 
تیم  ملی هم گواه همین ماجراســت. 
بعد از کسب عنوان سومی جام  جهانی 
2016، فوتســال با حاشیه های زیادی 
مواجه بوده و این روزها هم با استعفای 
صــوری کفاشــیان در بلاتکلیفــی 
به ســر می برد. با این که در گذشته ای 

نه چندان دور، لیگ فوتسال ایران از ســطح بالایی برخوردار بود 
و بیشــتر بازیکنان ملی پوش هم با قراردادهای نسبتا قابل توجه 
مالی علاقه ای به لژیونرشدن نداشتند، این روزها شرایط برعکس 
شده اســت. شــاید بیش از 10 نفر از بازیکنان فوتسال ایران در 
لیگ های آســیایی بازی می کنند که فقط تعداد معدودی از آنها 
سطح تیمشــان بالاتر از تیم های داخلی ایران است. با این حال، 
مشــکلات مالی در فوتســال و بالا رفتن قیمت ارز دلیل لژیونر 
شدن آنها حتی در کشــورهای سطح پایین نظیر لبنان، اندونزی 
و تاجیکستان شده اســت؛ برای مثال هم اکنون مصطفی نظری 
در اندونزی، مرتضی عظیمایــی و حمید طاهری در لبنان، عارف 

بلوکی در قرقیزســتان، ظهیر کامیاب 
در تاجیکســتان، اصغر حســن زاده، 
فرهاد توکلی، قــدرت بهادری و احمد 
اســماعیل پور در چین بازی می کنند. 
این بازیکنان کــه اکثرا در تیم  ملی هم 
به میدان می رونــد، درحالی در دیگر 
لیگ های آســیایی پخش شده اند که 
فوتسال ایران سال هاست در قاره کهن 

حرف اول را می زند. 
حسین شمس، سرمربی سابق تیم  ملی فوتسال با ابراز تاسف از 
این وضع، از یک اتفاق شوکه کننده خبر می دهد: »آن طور که من 
خبر دارم، این بازیکنان با قراردادهای خیلی پایین در کشورهای 
دیگر بــازی می کنند. حتی برخــی از آنها قــرارداد  هزار دلاری 
به صورت ماهیانه دارند! این که یــک بازیکن تیم  ملی ایران با  هزار 
دلار در ماه حاضر اســت برای یک تیم خارجی بازی کند، چیزی 

شبیه فاجعه است.«
به نظر می رسد مشکلات مالی تیم های داخلی و بدحسابی آنها 
باعث چنین اتفاقی شده و بازیکنان ترجیح می دهند با افزایش نرخ 

ارز به کشورهای خارجی بروند تا پول بیشتری به دست بیاورند. 

با گذشت ۱۲ روز از توقیف شهرزاد هنوز سرنوشت این سالن نمایشی مشخص نیست

تماشاخانه شهرزاد؛ بودن یا نبودن؟!
افشاگری سرمربی سابق تیم  ملی از وضع ملی پوشان

الفوتسالیست هایی که با  هزار دلار لژیونر می شوند!
نج

ج


